
Referat fra bestyrelsesmøde d.24.11.2020  

 

 

- Bestyrelsen konstituerer sig.  

- Vi har en runde hvor vi præsenterer os selv og begrunder vores deltagelse i bestyrelsesarbejdet. 

- Som jeg skrev i sidste uge er vi ved at færdiggøre vores pædagogiske læreplaner. Jeg har et lille 

hæfte til jer, hvor i der er beskrevet hvad vores læreplaner er og skal indeholde. I kommer til at se 

det hele når det er færdigt, men lige nu er det temaet omkring forældresamarbejde i skal forholde 

jer til. Vedhæftet er afsnit om forældresamarbejde til drøftelse. 

- Dokumentet med lokale retningslinjer er sendt til Merete Løkkegaard i dag, da der skal rapporteres 

til Kommunalbestyrelsen. Vi indrapporterer også dagligt om smittetilfælde og hjemsendte. Så der 

er stor bevågenhed politisk lige nu, da smittetallene er høje i kommunen. Jeg synes at i skal se hvad 

jeg har sendt afsted. 

Vi har en drøftelse om retningslinjer og tiltag. Bestyrelsen tilbyder deres hjælp hvis vi har behov for 

understøttelse af vores indsats. 

- Derudover har jeg vedhæftet styrelsesvedtægter og forretningsorden i fbm bestyrelsesarbejde. 

Vi drøfter mødeform. 

 

Grundet covid-19 er det uvist hvordan mødeafholdelsen vil blive fremover. Mødedatoer sendes ud. 

 

Ref. Tine Kammer 

 


